


2     Kwartalnik Cezar www.cezar.eu     3

Wdrożenie ESG 
w firmie Cezar 5

Dział Księgowości w 
firmie Cezar 16

Nowoczesne technologie 
CNC w praktyce 20

Wydarzenia integrujące
Zespół Cezar 20

Gala Białej Lilii 23

Cezar na ADEO 24

Szkolenie  24

Targi Sabo 25

Globalny szczyt DIY 26

Akademia Cezara 26

Kierownik sprzedaży z
pasją 27

Pasja jako źródło kreatywności
i spełnienia 30

Muzyka jako droga
twórcza 32

Makrama 31

Nieustannie w drodze
do doskonałości 25

Historia firmy 19

Siła sprzedaży 11

Ewolucja i wyzwania 
finansowe  6

Firma

Aktualności

Pracownicy

wywiad z Dyrektorem 
Finansowym firmy Cezar 
Adamem Motulewiczem

„Największym sukcesem firmy jest 
to, że pomimo kilku trudnych 
momentów, nieustannie się rozwija 
i rośnie.”

ul. Strefowa 2, 
19-300 Ełk
tel. +48 87 620 99 00
tel. +48 87 620 43 20
cezar@cezar.eu
www.cezar.eu



4     Kwartalnik Cezar www.cezar.eu     5

ESG

Wdrożenie 
ESG w 
firmie 
Cezar

• znacząco wzrósł poziom świadomości 
załogi w zakresie zrównoważonego 
rozwoju i odpowiedzialności 
biznesowej.

• osiągnięto wysoki poziom partycypacji 
w badaniu

• stworzono pozytywną atmosferę wokół 
zmian w firmie

Wpływ na rozwój firmy

Wdrożenie ESG przyniesie firmie Cezar 
wielowymiarowe korzyści:

Aspekt środowiskowy (Environmental)

• optymalizacja zużycia energii i 
zasobów

• redukcja śladu węglowego

• wprowadzenie programów recyklingu i 
gospodarki obiegu zamkniętego

Aspekt społeczny (Social)

• poprawa warunków pracy i satysfakcji 

Firma Cezar podjęła przełomową decyzję 
o wdrożeniu kompleksowego systemu 
raportowania ESG, wyznaczając tym 
samym nowy kierunek w swojej 
działalności biznesowej. Ta strategiczna 
inicjatywa nie tylko odpowiada na wymogi 
dyrektywy CSRD, ale przede wszystkim 
stawia firmę w awangardzie 
przedsiębiorstw odpowiedzialnych 
społecznie.

Zaangażowanie pracowników 
poprzez innowacyjną kampanię 
edukacyjną

Szczególnie godnym uwagi elementem 
procesu wdrożeniowego była szeroko 
zakrojona kampania informacyjna 
skierowana do pracowników. Firma 
zastosowała nowatorskie podejście, 
łącząc edukację z elementami rywalizacji. 
Przeprowadzono ankietę dotyczącą ESG, 
a jej uczestnicy mieli szansę wygrać 
atrakcyjne nagrody w drodze losowania. 
Ta kreatywna forma zaangażowania 
pracowników przyniosła znakomite 
rezultaty: 

Krok w stronę 
zrównoważonej 
przyszłości
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pracowników

• wzmocnienie zaangażowania w rozwój 
lokalnej społeczności

• zwiększenie różnorodności w miejscu 
pracy

Aspekt zarządczy (Governance)

• wzmocnienie przejrzystości procesów 
decyzyjnych

• usprawnienie zarządzania ryzykiem

• poprawa standardów etycznych

Perspektywy rynkowe

Wdrożenie ESG pozycjonuje firmę Cezar 
jako lidera zrównoważonego rozwoju w 
swojej branży. Spodziewane efekty 
obejmują:

• wzrost zaufania inwestorów i partnerów 
biznesowych

• zwiększenie konkurencyjności na rynku 
międzynarodowym

• lepszy dostęp do finansowania i 
preferencyjnych warunków 
kredytowych

• wzmocnienie marki pracodawcy i 

łatwiejsze pozyskiwanie talentów

Wdrożenie ESG w firmie Cezar to nie 
tylko odpowiedź na wymogi 
regulacyjne, ale przede wszystkim 
strategiczna inwestycja w przyszłość. 
Innowacyjne podejście do edukacji 
pracowników, połączone z 
kompleksową strategią 
zrównoważonego rozwoju, stawia 
firmę w pozycji lidera 
odpowiedzialnego biznesu. 
Zaangażowanie wszystkich 
interesariuszy, ze szczególnym 
uwzględnieniem pracowników, 
tworzy solidne podstawy do 
długoterminowego sukcesu w 
zmieniającym się otoczeniu 
biznesowym.

Ewolucja i wyzwania 
finansowe
Wywiad z Dyrektorem Finansowym firmy Cezar

Jakie wyzwania finansowe 
napotkała firma w ciagu 20 lat, 
zwłaszcza w kontekście 
dynamicznego wzrostu?

Dyrektor finansowy: Szczerze mówiąc, 
prawdziwe wyzwania finansowe to okres 
ostatnich dwóch lat. Związane jest to ze 
wzmożonym tempem inwestowania w 
grunty, budynki, maszyny oraz 
budowaniem zapasów na potrzeby 
realizacji nowych kontraktów. 
Wcześniejsze okresy charakteryzowały się 
mniejszą dynamiką inwestowania i 
mniejszymi potrzebami zakupowymi, co 
pozwalało na utrzymanie doskonałej 
płynności finansowej.
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wzrost kosztów i unijna biurokracja. 
Chociaż cenię sobie wsparcie finansowe, 
które otrzymujemy z Unii Europejskiej, 
swobodę podróżowania, to że żyje nam 
się coraz lepiej, jednak niepokojące jest to, 
że produkcja w Polsce staje się coraz 
droższa, a przez to mniej konkurencyjna. 
Do tego dochodzą rosnące ceny prądu i 
innych nośników energii. Aby utrzymać się 
na rynku, musimy stale walczyć o poprawę 
wydajności, eliminować zbędne koszty i 
wchodzić w nowe projekty.

W jaki sposób dyrektor finansowy 
współpracuje z innymi działami, 
takimi jak dział produkcji czy 
sprzedaży, w celu optymalizacji 
zarządzania finansami?

Dyrektor Finansowy: Od wdrożenia 
systemu informatycznego Impuls w 2013 
roku, cała produkcja jest dokładnie 
rozliczana. Każda produkcja opiera się na 
zleceniu – nie ma produkcji bez zleceń. 
Dzięki tak szczegółowemu rozliczaniu  
wiemy, ile zarabiamy lub tracimy na 
każdym wyrobie, co pozwala nam 
sterować produkcją i sprzedażą w sposób 
optymalny.

Czy firma korzysta z jakichś 
narzędzi lub systemów 
informatycznych do monitorowania 
i prognozowania wyników 
finansowych?

Dyrektor Finansowy: Nasz system 
dostarcza wiele raportów, które pozwalają 
przewidywać wyniki naszej firmy, ale są to 
tylko prognozy. Na podstawie prognoz 
sprzedaży i prognozowanego wolumenu 
sprzedaży jesteśmy w stanie zaplanować 
nasze wyniki dość dokładnie.

Jakie są główne cele finansowe 
firmy w najbliższej przyszłości, 
biorąc pod uwagę jej historię i 
aktualne trendy rynkowe? Jakie są 
kluczowe plany inwestycyjne na 
najbliższe lata?

Dyrektor Finansowy: W ostatnich 

latach nasza firma zainwestowała 
naprawdę duże pieniądze w swój rozwój. 
Zbudowaliśmy centralny magazyn 
wyrobów (MWS), powstał zakład MDF, 
zmodernizowaliśmy Dział Metalu oraz 
zainwestowaliśmy w modernizację hali B i 
nowe linie produkcyjne PVC. Obecnie  
dążymy do uzyskania pełnych zdolności 
produkcyjnych zgodnie z zaplanowanymi 
wydajnościami. Nasze bieżące plany to 
kupno działki przy ulicy Krzemowej 10 i 
wybudowanie tam lakierni na potrzeby 
MDF, przeniesienie produkcji profili ze stali 
nierdzewnej do modernizowanej hali na 
Krzemowej 13 oraz postawienie siedmiu 
linii produkcyjnych do listew LPC na 
Krzemowej 10.

Czy firma prowadzi politykę 
zrównoważonego rozwoju pod 
względem finansowym, na 
przykład poprzez inwestowanie w 
projekty społeczne czy 
ekologiczne?

„Największym sukcesem 
firmy jest to, że pomimo 
kilku trudnych momentów, 
nieustannie się rozwija i 
rośnie.”

Co było największym wyzwaniem 
na stanowisku dyrektora 
finansowego? Jak wyglądała Pana 
ścieżka kariery?

Dyrektor Finansowy: W firmie Cezar 
pracuję od kwietnia 2004 roku. Pracę 
rozpocząłem jako główny księgowy. 
Pierwszy bilans naszej firmy, który 
sporządziłem za rok 2003, wykazywał 
niewiele ponad 37 mln zł przychodów ze 
sprzedaży, doskonałą zyskowność oraz 
zatrudnienie na poziomie 140 osób. Firma 
była nieduża, lecz rosła bardzo szybko. 
Największe wyzwania związane były z 
rozwojem firmy. Początkowo w 
księgowości pracowały dwie osoby, potem 
dołączyła trzecia. Pierwszy system 
księgowy był dość archaiczny i wymagał 
dużego nakładu pracy ręcznej. W tym 
okresie wdrożyliśmy nowy system – 
Hermes SQL, który ułatwił nam pracę. 
Korzystaliśmy z niego do końca 2012 roku, 
następnie przeszliśmy na Impuls.

Czy firma zainwestowa w 
technologie czy infrastrukturę 

produkcyjną? Jak te inwestycje 
wpłynęły na rentowność i 
wydajność?

Dyrektor Finansowy: Nowe 
technologie i infrastruktura produkcyjna są 
ze sobą nierozerwalnie związane. Od 
początku naszej działalności cały czas 
inwestujemy w coraz nowocześniejsze 
technologie, maszyny i urządzenia. W 
2004 roku prowadziliśmy działalność na 
halach A i B przy ulicy Strefowej oraz na 
hali Metalu na Okrężnej 6. Budowa hali C 
była na ukończeniu i wkrótce zaczęła być 
wykorzystywana jako magazyn i warsztat.

Jakie są najważniejsze czynniki 
ryzyka finansowego dla firmy 
produkcyjnej w obecnej sytuacji 
rynkowej?

Dyrektor Finansowy: Obecnie 
największym wyzwaniem jest niepewność 
sytuacji politycznej na świecie, ekspansja 
firm chińskich, protekcjonizm amerykański 
oraz wojna za naszą wschodnią granicą. 
Jednakże, w mojej ocenie, największe 
ryzyko dla firm produkcyjnych w Polsce to 
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Siła sprzedaży
Jak Przedstawiciele Handlowi napędzają rozwój 
firmy Cezar

W dynamicznie rozwijającej się branży 
produkcyjnej, rola przedstawicieli handlowych 
jest nie do przecenienia. 

To właśnie oni stanowią kluczowe ogniwo 
pomiędzy producentem a klientem, a ich 
umiejętności sprzedażowe, zdolność 
budowania relacji oraz dogłębna znajomość 
rynku odgrywają decydującą rolę w sukcesie 
firmy. 

Obecnie Cezar oferuje szeroki wachlarz 
produktów, które odpowiadają na 
zróżnicowane potrzeby rynku, zarówno w 
sektorze tradycyjnym, jak i nowoczesnych 
sieciach handlowych. 

Cezar, firma z 66-letnią 
tradycją, specjalizująca się w 
produkcji wysokiej jakości 
profili budowlanych i listew, 
jest doskonałym przykładem 
przedsiębiorstwa, które 
skutecznie wykorzystuje tę 
siłę napędową.

Dyrektor Finansowy: Wszystkie 
realizowane przez nas projekty 
inwestycyjne mają aspekt 
zrównoważonego rozwoju. Każdy nowy 
obiekt to lepsze właściwości 
termoizolacyjne, lepsze oświetlenie, 
bardziej ekologiczne i ekonomiczne 
ogrzewanie. Inwestujemy również w  
panele fotowoltaiczne, co pozwala na 
mniejsze zużycie prądu pochodzącego z 
elektrowni węglowych.

Jakie są największe sukcesy 
finansowe firmy w ostatnich 20 
latach i jakie lekcje można 
wyciągnąć z tych doświadczeń?

Dyrektor Finansowy: Największym 
sukcesem firmy jest to, że pomimo kilku 
trudnych momentów, nieustannie się 
rozwija i rośnie. Każdego dnia należy 
walczyć o przyszłość firmy poprzez 
codzienne rutynowe czynności oraz 
projekty, które przenoszą nas w lata 
następne. Największą wartością firmy są 
ludzie; to oni tworzą wartość i współpracę.

Obchodził Pan 65. urodziny 16 
kwietnia 2024 roku, to piękny 
wiek. Jednak nie zamierza Pan 
zwalniać tempa ani zawodowo, ani 
prywatnie. Co motywuje Pana do 

działania i podejmowania coraz to 
nowych wyzwań? Słyszałam, że 
jest Pan miłośnikiem crossfitu. Czy 
ta cecha powoduje, że jest Pan 
ciągle aktywny?

Dyrektor Finansowy: Na dobrą 
kondycję pracujemy całe życie. Ważna jest 
aktywność fizyczna, zdrowe odżywianie, 
ciekawość świata oraz udane życie 
rodzinne. Trzeba tak gospodarować 
czasem, aby realizować swoje pasje. 
Staram się być 2-3 razy w tygodniu na 
siłowni, dwa razy w roku w górach, 
czasami na wyjazdach turystycznych. 
Trening obwodowy to sport dla zaciętych, 
co na pewno pomaga mi utrzymać 
sprawność fizyczną na wysokim poziomie.
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Przedstawiciele handlowi firmy Cezar 
pełnią kluczową funkcję w procesie 
sprzedaży i budowania relacji z klientami. 
Ich główne zadania obejmują nie tylko 
sprzedaż produktów, ale także wsparcie 
doradcze i techniczne, które pomaga w 
optymalnym doborze rozwiązań do 
potrzeb klienta. Dzięki bezpośredniemu 
kontaktowi z klientami, przedstawiciele 
handlowi mogą szybko identyfikować 
zmieniające się potrzeby rynku oraz 
reagować na nowe trendy, co stanowi 
fundament dynamicznego rozwoju firmy.

Obecnie w Firmie Cezar pracuje 8 
przedstawicieli operujących na terenie 
kraju oraz 3 w sieciach handlowych. Są to 
specjaliści, których wiedza i 
doświadczenie w branży umożliwiają 
realizację ambitnych planów 
sprzedażowych firmy.

Przedstawiciele, tacy jak 
Marta Luberecka, Andrzej 
Grzybowski, Piotr Kornacki, 
Jacek Wojtczak, Rafał Knoop, 
Maciej Kida, Marcin Łędzki,  
Piotr Zimmer, Ryszard Tomik, 
Piotr Bednarek, Wojciech 
Wosik  to nie tylko eksperci w 
swojej dziedzinie, ale także 
ambasadorowie marki Cezar 
na rynku.

1. Listwy przypodłogowe LPC 

2. Listwy przypodłogowe MDF

3. Profile budowlane  

4. Listwy przypodłogowe 
aluminium

5. Profile do glazury i terakoty

6. Listwy schodowe, fugowe, 
ochronne i do wykładzin

7. Listwy przypodłogowe PVC

1
2

3

5
4

6 7
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Wpływ Przedstawicieli 
Handlowych na 
rozwój firmy

Przyszłość sprzedaży 
w firmie Cezar

Patrząc w przyszłość, firma Cezar planuje 
dalszy rozwój swoich sieci sprzedaży, 
jednocześnie wprowadzając nowoczesne 
technologie i innowacyjne rozwiązania. 
Kluczową rolę w tym procesie nadal będą 
odgrywać przedstawiciele handlowi, 
którzy połączą tradycyjne metody 
sprzedaży z nowoczesnymi narzędziami 
marketingowymi, takimi jak e-commerce.

Zmieniające się otoczenie biznesowe, w 
tym rosnąca popularność sprzedaży 
internetowej, a także ewoluujące 
preferencje konsumentów, stanowią 
wyzwania, na które firma Cezar zamierza 

dynamicznie odpowiadać. 

Przedstawiciele handlowi będą kluczowym 
elementem tej strategii, pomagając firmie 
utrzymać swoją przewagę konkurencyjną 
na rynku.

Przedstawiciele handlowi w firmie Cezar to 
nie tylko sprzedawcy, ale przede wszystkim 
doradcy i budowniczy długotrwałych 
relacji z klientami. Ich wkład w rozwój firmy 
jest nieoceniony, a umiejętność 
dostosowywania się do zmieniających się 
warunków rynkowych stanowi gwarancję 
dalszego sukcesu przedsiębiorstwa. Firma 
Cezar, dzięki swojej profesjonalnej kadrze  
może z pełnym optymizmem patrzeć w 
przyszłość, umacniając swoją pozycję 
lidera na rynku profili budowlanych i listew 
przypodłogowych.

Zaangażowanie i profesjonalizm 
przedstawicieli handlowych Cezar mają 
bezpośredni wpływ na sukces firmy. Ich 
codzienna praca przyczynia się nie tylko 
do zwiększenia sprzedaży, ale także do 
umacniania pozycji firmy na 
konkurencyjnym rynku. Przedstawiciele 
handlowi są również kluczowym źródłem 
informacji zwrotnej od klientów, co 
umożliwia firmie Cezar stałe doskonalenie 
produktów oraz usług.

Dzięki ich wysiłkom firma Cezar z 
powodzeniem obsługuje różnorodne 
segmenty rynku, w tym sieci detaliczne 
takie jak PSB, Majster, ABC, Patio czy 
Sabo, a także lokalne inwestycje 
budowlane.

Budowanie relacji i 
zaufania
Fundamentem pracy przedstawiciela 
handlowego w Firmie Cezar jest 
zbudowanie trwałych, opartych na 
zaufaniu relacji z klientami. Przedstawiciele 
firmy są starannie szkoleni, by nie tylko 
doskonale znać oferowane produkty, ale 
także rozumieć potrzeby klientów. Dzięki 
temu są w stanie kompetentnie doradzać w 
zakresie doboru najlepszych rozwiązań. 
Regularne szkolenia oraz bieżące 
aktualizacje wiedzy na temat rynku i 
innowacji technologicznych sprawiają, że 
są zawsze na bieżąco z najnowszymi 
trendami w branży.

Jednym z najważniejszych zadań 
przedstawicieli handlowych jest 
pozyskiwanie nowych klientów oraz  

utrzymywanie stałego kontaktu z obecnymi  
klientami poprzez regularne wizyty, 
szkolenia oraz spotkania, co pozwala 
budować długotrwałe relacje biznesowe. 
Przykładem lojalności zarówno ze strony 
klientów, jak i firmy jest Andrzej 
Grzybowski, najdłużej pracujący 
przedstawiciel, który związany jest z firmą 
od 24 lat. Wywiad z Andrzejem wciąż 
przed nami. 
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Struktura personalna i 
organizacja pracy
Trzon zespołu tworzą samodzielne 
księgowe: dwie Marty, Magda, Ula oraz 
Kornelia. Charakterystyczną cechą działu 
jest nacisk na samodzielność pracowników, 
co przekłada się na efektywność i jakość 
wykonywanych zadań. Każda z 
księgowych posiada własny zakres 
odpowiedzialności, jednocześnie 
współpracując w ramach większych 
projektów.

Wyzwania 
zarządzania zespołem
Jednym z najczęstszych wyzwań, z jakimi 
boryka się kierownik działu księgowości, 
jest utrzymanie zespołu na bieżąco z 
szybko zmieniającymi się przepisami 
podatkowymi i regulacjami. Konieczność 
ciągłego doskonalenia kwalifikacji i 
wprowadzania nowych procedur stawia 
przed nim wyzwanie, które wymaga 
elastyczności i skutecznej komunikacji z 
zespołem.

Rola księgowości w 
zabezpieczaniu 
funkcjonowania firmy
Dział księgowości odgrywa kluczową rolę 
w zabezpieczaniu funkcjonowania firmy 
poprzez tworzenie wewnętrznych 
regulaminów finansowych, monitorowanie 
relacji z kontrahentami oraz analizę 
wskaźników finansowych mających wpływ 
na efektywność produkcji i rentowność.

Rozwój zawodowy i 
doskonalenie
Firma Cezar kładzie szczególny nacisk na 
rozwój kompetencji pracowników działu 
księgowego. Zespół regularnie uczestniczy 
w szkoleniach i kursach doskonalących, w 
tym w zajęciach językowych. Ta polityka 
rozwoju zawodowego przekłada się na 
wysoką jakość usług księgowych i  
pozwala sprostać wymaganiom 
międzynarodowego biznesu.

Dział Księgowości w firmie 
produkcyjnej Cezar 

W sercu sprawnego funkcjonowania firmy 
produkcyjnej Cezar znajduje się prężnie 
działający dział księgowości, którego 
struktura i organizacja zasługują na 
szczególną uwagę. Pod kierownictwem 
doświadczonej głównej księgowej 
Katarzyny Krajanowskiej, wspieranej przez 
zastępczynię Krystynę Tarnowską-Ewko, 
zespół wyróżnia się wysokim poziomem 
profesjonalizmu i zaangażowania.

Kluczowe zmiany 
i wyzwania
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Historia firmy

Historia firmy Cezar - 66 lat doskonalenia 
w detalu.

Firma Cezar to polski producent z 
imponującą, 66-letnią historią, której 
początki sięgają 1958 roku. Wtedy to 
Cezary Niewiński rozpoczął działalność, 
zakładając niewielki zakład rzemieślniczy 
produkujący wyroby meblowe, pręty 
schodowe i elementy z mosiądzu.

Przełomowym momentem w historii firmy 
był rok 1994, kiedy rozpoczęto produkcję 
listew do glazury. Rok później firma 
uzyskała patent na listwę przypodłogową 
z PVC, a w 1996 roku ruszyła jej pełna 
produkcja. Rozwój przedsiębiorstwa 
nabrał tempa w 1997 roku wraz z 
rozpoczęciem budowy zakładu 
produkcyjnego w Ełku.

Kolejny znaczący etap nastąpił w 2008 
roku, kiedy doszło do połączenia firm MB 
Darek (specjalizującej się w profilch 
aluminiowych i mosiężnych) z Cezar. Po 
śmierci założyciela, jedynym właścicielem 
został jego syn - Dariusz Niewiński. W 
2011 roku firma poszerzyła swoje 
możliwości produkcyjne poprzez zakup 
zakładu Nord Plast w Suwałkach.

Lata 2012-2015 przyniosły dalszą 
dywersyfikację działalności. Firma 
rozpoczęła produkcję elementów 
łożyskowych dla przemysłu 

motoryzacyjnego oraz listew 
przypodłogowych z XPS. W tym okresie 
zakupiono również Hotel Wojciech w 
Augustowie.

Rok 2018 był szczególny - firma 
świętowała 60-lecie działalności, 
wprowadzając jednocześnie nowe 
technologie. W latach 2020-2021 
zrealizowano kolejne inwestycje, w tym 
budowę nowoczesnego centrum 
logistycznego oraz rozbudowę zakładu 
produkcyjnego listew MDF.

Ostatnie lata (2022-2024) to okres 
intensywnego rozwoju infrastruktury 
produkcyjnej. Wybudowano nową fabrykę 
MDF i budynek biurowy, wprowadzono 

nowe produkty, w tym listwę 
przypodłogową Masterline 80 i nową 
gamę listew MDF. W Suwałkach powstała 
nowa hala produkcyjna Cezar NORD-
PLAST. Najnowsze inwestycje obejmują 
rozpoczęcie budowy malarni MDF w Ełku 
oraz nowej hali produkcyjnej profili 
stalowych.

Na przestrzeni 66 lat firma Cezar przeszła 
imponującą metamorfozę, ewoluując z 
lokalnego zakładu rzemieślniczego w 
nowoczesne przedsiębiorstwo produkcyjne 
o znaczącej pozycji rynkowej.

Cele i wyzwania na 
najbliższy rok
Głównym celem zespołu księgowości na 
najbliższy rok jest budowanie kompetencji i 
samodzielności pracowników oraz dążenie 
do pozycji lidera w regionie. Aby to 
osiągnąć, planowane są dodatkowe 
szkolenia, spotkania wewnętrzne i ścisła 
współpraca z innymi działami firmy.

Wyzwania księgowe 
związane z 
międzynarodową 
sprzedażą

Prowadzenie międzynarodowych 
transakcji wymaga ścisłej współpracy z 
innymi działami, jak sprzedaż i transport, 
oraz stosowania specjalistycznych 
procedur księgowych w celu zapewnienia 
prawidłowego dokumentowania transakcji 
i minimalizacji ryzyka

Satysfakcja z pracy
Mimo wyzwań, praca w dziale 
księgowości firmy Cezar przynosi 
satysfakcję dzięki pełnej zaangażowania 
atmosferze oraz możliwości ciągłego 
rozwoju. Zespół dąży do tego, by być 
najlepszym w regionie, co stanowi 
dodatkową motywację do codziennej 
pracy.

Dział księgowości w firmie 
produkcyjnej Cezar stanowi 
kluczowe ogniwo w zapewnieniu 
stabilności finansowej i 
efektywnego zarządzania. Dzięki 
odpowiedniemu składowi 
zespołu, inwestycjom w rozwój 
zawodowy oraz skutecznemu 
zarządzaniu wyzwaniami, firma 
ma szansę utrzymać i wzmocnić 
swoją pozycję na rynku.
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zadebiutowała w XII Wyścigach Smoczych 
Łodzi. Było to pierwsze, a zarazem 
ekscytujące doświadczenie dla naszego 
zespołu. Oprócz sportowego ducha, 
wyróżniliśmy się determinacją, doskonałą 
współpracą oraz pozytywnym 
nastawieniem.

Udział w Porta Cup 4 - druga 
szansa dla Piotra Biryło

25 maja 2024 roku mieliśmy przyjemność 
wziąć udział w charytatywnym turnieju 
piłkarskim Porta Cup 4, organizowanym w 
celu wsparcia rehabilitacji Piotra Biryło. 
Nasz zespół rozegrał kilka 
emocjonujących meczów, a całe 
wydarzenie pozwoliło zebrać fundusze na 
tak ważny cel. Cieszymy się, że mogliśmy 
przyczynić się do tej szlachetnej 
inicjatywy.

Zadni Mnich – kolejny szczyt 
zdobyty

Cezar nie tylko mierzy wysoko w biznesie, 
ale także w życiu prywatnym. Nasi 
pracownicy, a mianowicie Dyrektor 
finansowy Adam Motulewicz i Dyrektor ds. 
rozwoju bizensu, logistyki i zakupów 
Bartłomiej Sochoń  z sukcesem zdobyli 
szczyt Zadniego Mnicha w Tatrach 
Wysokich. To jednak dopiero początek – 
nasza pasja do wyzwań prowadzi nas do 
kolejnych ambitnych celów, zarówno na 
gruncie zawodowym, jak i osobistym.

Wsparcie dla ofiar powodzi

We wrześniu 2024 roku południowa część 
Polski zmagała się z niszczycielską 
powodzią, która zrujnowała wiele 
rodzinnych domów oraz lokalną 
infrastrukturę. Firma Cezar nie pozostała 
obojętna na te tragiczne wydarzenia. 
Dzięki zaangażowaniu pracowników, 
zorganizowaliśmy pomoc humanitarną. 
Zapewniliśmy transport, który dostarczył 

Nowoczesne 
Technologie CNC w 
praktyce

Wydarzenia 
integrujące zespół 
Cezar:
Zaangażowanie i Wsparcie 
Społeczne

W dniu 16 kwietnia 2024 r. mieliśmy 
przyjemność gościć uczniów trzeciej klasy 
Branżowej Szkoły I stopnia przy Zespole 
Szkół Mechaniczno-Elektrycznych w Ełku. 
Przyszli operatorzy obrabiarek 
skrawających skoncentrowali swoją uwagę 
na naszej nowoczesnej narzędziowni 
CNC, poznając najnowsze rozwiązania 
technologiczne w branży.

Podczas wizyty młodzież miała okazję 
zapoznać się zarówno z obrabiarkami 
konwencjonalnymi, jak i sterowanymi 
numerycznie (CNC). To wyjątkowa szansa, 
by z bliska zobaczyć specyfikę pracy 
operatorów oraz zrozumieć, jak kluczowe 
w przemyśle są precyzja i umiejętność 
obsługi zaawansowanych maszyn. Nasz 
zespół specjalistów chętnie dzielił się swoją 
wiedzą, podkreślając, jak pasja do 

technologii może prowadzić do rozwoju 
satysfakcjonującej kariery zawodowej.

Z dumą inspirujemy młode pokolenie, które 
wkrótce będzie podejmować kluczowe 
decyzje dotyczące swojej ścieżki 
zawodowej. Kto wie, może niektórzy z 
gości dołączą do naszego zespołu w 
przyszłości?

Debiut w XII Wyścigach Smoczych 
Łodzi

Firma Cezar nie ogranicza swojej 
aktywności jedynie do codziennych 
obowiązków biznesowych, ale z 
zaangażowaniem bierze udział w 
inicjatywach zewnętrznych, reprezentując 
nasz zespół w społecznych wydarzeniach. 
29 czerwca 2024 r. w Ełku nasza firma 

Aktualności niezbędne produkty na 33 paletach, by 
wesprzeć poszkodowanych i przyczynić 
się do złagodzenia skutków żywiołu.
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Gala Białej Lilii 
Firma Roku 2023 dla Cezar Dariusza Bogdana Niewińskiego

Z przyjemnością informujemy, że Cezar 
Dariusz Bogdan Niewiński został 
uhonorowany prestiżowym tytułem Firmy 
Roku 2023 podczas Gali Białej Lilii, która 
odbyła się 19 czerwca 2024 roku.

To wyróżnienie stanowi dowód naszego 
zaangażowania w rozwój społeczny i 
gospodarczy oraz efektywnej realizacji 
strategii mającej na celu zwiększenie 
zatrudnienia i inwestycji. Jesteśmy dumni, 
że nasze osiągnięcia zostały docenione, 
co jednocześnie motywuje nas do 
dalszych działań na rzecz rozwoju i 
kreowania lepszej przyszłości.

 Nasza firma aktywnie wspiera lokalne 
inicjatywy, przyczyniając się do wzrostu 
gospodarczego i inwestując w przyszłość 
regionu. Nasza strategia opiera się na 
tworzeniu nowych miejsc pracy i realizacji 
innowacyjnych inwestycji, które przynoszą 
wymierne korzyści zarówno lokalnej 
społeczności, jak i całej gospodarce. 

Uroczystość uwieńczył wyjątkowy koncert 

w wykonaniu naszych utalentowanych 
pracowników. Katarzyna Krajanowska - 
główna księgowa, która zachwyciła 
zebranych, grając na pianinie i  Jolanta 
Gosztkowska z działu kadr wzruszyła 
wszystkich swoim pięknym śpiewem. Ich 
występ dodał gali niepowtarzalnego 
charakteru i podkreślił rodzinny oraz 
integracyjny wymiar naszej firmy. 

Serdecznie gratulujemy całemu zespołowi 
tego wyjątkowego osiągnięcia i z nadzieją 
patrzymy w przyszłość, wierząc, że 
wspólnie osiągniemy jeszcze większe 
sukcesy.

Cezar – zespół, który łączy wysiłek i serce

Nasz udział w różnorodnych inicjatywach pokazuje, że firma Cezar to nie tylko doskonale 
funkcjonująca organizacja, ale również społeczność zaangażowana w pomoc innym i 
podejmowanie wyzwań, zarówno zawodowych, jak i sportowych.

Wsparcie firmy Cezar dla 
Ochotniczej Straży Pożarnej w 
Chojnach

Firma Cezar, znana z zaangażowania w 
lokalne inicjatywy, podjęła wyjątkową 
akcję wsparcia dla Ochotniczej Straży 
Pożarnej (OSP) w Chojnach. Jednostka ta, 
pomimo skromnych zasobów, jest 
nieocenionym wsparciem dla lokalnej 
społeczności, zawsze gotowa do niesienia 
pomocy poszkodowanym. Strażacy z 
Chojen wykazują się odwagą i 
determinacją, angażując się w akcje 
ratownicze, często stawiając czoła 
wyzwaniom mimo ograniczonego sprzętu. 

OSP w Chojnach nie tylko ratuje życie i 
dobytek ludzi, ale także jest miejscem, 
gdzie kultywowane są tradycje oraz 
budowana jest społeczna więź. To sprawia, 
że jest ona istotną częścią lokalnej 
społeczności. Niestety, ich sala wymagała 
gruntownego remontu – z biegiem lat, 
pomieszczenie to stało się przestarzałe i 
wymagało napraw od podstaw.

Gdy Cezar dowiedział się o potrzebach 
jednostki, nie pozostał obojętny. 
Postanowiliśmy aktywnie włączyć się w 
pomoc. Przekazaliśmy OSP Chojny 
niezbędne materiały, takie jak listwy oraz 
zakończenia, które pomogą w odnowie ich 
sali. To wsparcie to krok w stronę 
stworzenia przestrzeni, która będzie służyć 
nie tylko strażakom, ale także lokalnej 
społeczności podczas różnych wydarzeń i 
spotkań.

Jesteśmy dumni, że mogliśmy przyczynić 
się do odnowienia miejsca, które w 
przyszłości będzie służyć strażakom i 
lokalnym mieszkańcom, a także być 
świadkiem wielu ważnych wydarzeń. 
Zespół OSP Chojny niejednokrotnie 
pokazał, że potrafi działać z pełnym 
zaangażowaniem, a my cieszymy się, że 
mogliśmy im w tym pomóc.

Cezar wspiera lokalną społeczność

Firma Cezar aktywnie angażuje się w życie 
llokalnej społeczności, wspierając 
iinicjatywy, które integrują mieszkańców. 
Jednym z takich działań było wsparcie 
pikniku „Wszystkim jest z zuchem dobrze”  
Wydarzenie przyciągnęło wielu 
uczestników, promując współpracę i 
radość wśród rodzin. 

Firm Cezar konsekwentnie angażuje się w 
projekty, które wzmacniają więzi 
społeczne i promują rozwój młodych ludzi.
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Targi Sabo: 
Prezentacja innowacyjnych 
rozwiązań

Nieustannie w drodze 
do doskonałości:
Cezar na wrześniowych targach 
branżowych.

Wrzesień okazał się dla Cezara niezwykle 
intensywnym okresem, podczas którego 
wzięliśmy udział w trzech ważnych 
targach: Barimat w Paryżu, Bricoday w 
Mediolanie oraz Cersaie w Bolonii. Dzięki 
temu mieliśmy okazję odnowić wiele 
kontaktów biznesowych, nawiązać nowe 
relacje oraz dogłębnie zapoznać się z 
najnowszymi trendami i innowacjami w 
naszym segmencie branżowym. 
Wrześniowe targi pozwoliły nam również 
na weryfikację naszych dotychczasowych 
rozwiązań oraz inspirację do dalszego 
rozwoju.

Nasza firma miała zaszczyt uczestniczyć w 
13. edycji Targów Sabo w Suwałkach – 
jednym z najważniejszych wydarzeń w 
branży remontowo-budowlanej. To 
wyjątkowe spotkanie było doskonałą 
okazją do prezentacji naszych 
najnowszych produktów oraz 
innowacyjnych rozwiązań 
technologicznych.

Szkolenie:
„Zmiana zaczyna się na końcu 
Twojej strefy komfortu”

Serdecznie dziękujemy firmie ADEO za 
organizację tego inspirującego spotkania, 
pełnego wartościowych dyskusji i 
możliwości współpracy. Z niecierpliwością 
czekamy na dalsze wspólne działania na 
rzecz zrównoważonej przyszłości.

Cezar na ADEO MDH 
European Suppliers 
Convention i Partner’s 
Day 2024
W dniach 10–11 grudnia 2024 roku Cezar 
miał przyjemność uczestniczyć w ADEO 
MDH European Suppliers Convention i 
Partner’s Day, które odbyły się we Francji. 

Główne tematy wydarzenia obejmowały: 

- Redukcję śladu środowiskowego – 
poszukiwanie sposobów na ograniczenie 
wpływu na środowisko. 

- Wykorzystanie AI w przemyśle – 
omówienie innowacyjnych zastosowań 
sztucznej inteligencji w procesach 
produkcyjnych, w celu zwiększenia 
efektywności i zrównoważonego rozwoju. 

Podczas konwencji firma Cezar z dumą 
odebrała wyróżnienie Partner with 
Distinction po raz trzeci, co stanowi dowód 
naszego zaangażowania w doskonałość i 
innowacyjność w partnerstwie z ADEO. 

5 kwietnia 2024 roku firma CEZAR 
zorganizowała wydarzenie poświęcone 
wymianie doświadczeń i inspirowaniu 
zmian w biznesie. W siedzibie firmy w Ełku 
uczestnicy poznali historię CEZAR oraz 
procesy produkcyjne podczas zwiedzania 
zakładu, po czym wzięli udział w sesji 
Q&A z zarządem.

W Hotelu Wojciech w Augustowie odbyły 
się panele dyskusyjne prowadzone przez 
ekspertów RPCG: Jarosława Rutkowskiego, 
Katarzynę Wielochę i Aleksandra 

Michalskiego. Omówiono rolę konsultingu 
w rozwoju organizacji oraz znaczenie 
zrównoważonego rozwoju (ESG) dla 
konkurencyjności.

Uczestnicy docenili wydarzenie jako 
źródło nowych perspektyw i praktycznych 
narzędzi oraz okazję do nawiązania relacji 
biznesowych.

Stoisko naszej firmy cieszyło się dużym 
zainteresowaniem, a odwiedzający mieli 
możliwość zapoznania się z nowymi 
propozycjami, które odpowiadają na 
aktualne potrzeby rynku. Dziękujemy 
wszystkim, którzy odwiedzili nasze stoisko i 
wyrazili swoje opinie. Wasze uwagi oraz 
sugestie są dla nas niezwykle istotne i 
stanowią cenny wkład w dalszy rozwój 
naszej oferty.



26     Kwartalnik Cezar www.cezar.eu     27

2 1
3

4 1. Wojciech Siemaszko

2. Dominika Walo

3. Kinga Górska

4. Katarzyna 
Krajanowska

PasjeGlobalny Szczyt DIY
Przyszłość majsterkowania

Z dumą informujemy o naszym udziale w 
10. Światowym Szczycie DIY, 
najważniejszym wydarzeniu dla 
entuzjastów majsterkowania i 
innowatorów w branży. Tegoroczny temat 
przewodni: "Embracing Change in DIY - 
How to Thrive in the Never Normal" był 
doskonałą okazją do wymiany 
doświadczeń i zdobycia nowej wiedzy.

Cieszymy się, że mogliśmy uczestniczyć w 
tym inspirującym wydarzeniu, które 
motywuje nas do wprowadzania 
innowacji i przesuwania granic tego, co 
możemy osiągnąć

4Akademia Cezara
5 września 2024 roku gościliśmy naszych klientów na wyjątkowym spotkaniu w ramach 
Akademii Cezara. Była to przestrzeń do otwartych rozmów o dotychczasowych 
doświadczeniach i możliwościach dalszego rozwoju i współpracy.

Podczas wizyty w naszej firmie goście mogli zobaczyć od kulis nasze codzienne działania i 
proces powstawania produktów. Transparentność i otwartość to nasze kluczowe wartości.

Dziękujemy wszystkim uczestnikom za obecność i cenne spostrzeżenia. Cieszymy się na 
realizację nowych pomysłów i kolejne spotkania.
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Numizmatyka – zbieranie polskich 
banknotów

Wojtek jest również zapalonym 
kolekcjonerem. Szczególne miejsce w jego 
sercu zajmuje numizmatyka, a konkretnie 
zbieranie polskich banknotów. Jego 
kolekcja obejmuje banknoty pochodzące z 
czasów zaborów aż do współczesności. 
Zbiór ten to nie tylko hobby, ale także 
fascynująca podróż przez historię polskiej 
waluty, która odzwierciedla zmiany 
polityczne, społeczne i gospodarcze, jakie 
zaszły w kraju na przestrzeni wieków.

Historia Bydgoszczy – pasja 
kulturalna

Wojtek interesuje się także historią swojego 
rodzinnego miasta – Bydgoszczy. Posiada 
imponującą kolekcję książek 
poświęconych tej tematyce, zgłębiając 
wiedzę na temat rozwoju i przemian, jakie 
zachodziły w tym ważnym ośrodku 
miejskim. Wojtek chętnie dzieli się swoją 
wiedzą z innymi, a jego zainteresowanie 
lokalną historią jest nie tylko pasją, ale i 
dowodem na przywiązanie do miejsca, w 
którym mieszka.

Profesjonalista z ludzką twarzą

Choć na co dzień Wojtek Siemaszko skupia 
się na zarządzaniu sprzedażą na rynkach 
inwestycyjnych, jego życie osobiste 
wypełnione jest fascynującymi hobby, które 
pokazują, że nawet w najbardziej 
wymagającej roli zawodowej można 
znaleźć czas na rozwijanie pasji. 
Rowerowe eskapady, budowanie z 
klocków LEGO, kolekcjonowanie 
banknotów czy zgłębianie historii – każda 
z tych aktywności daje Wojtkowi nie tylko 
radość, ale także pozwala na oderwanie 
się od codziennych wyzwań i odnalezienie 
harmonii pomiędzy pracą a życiem 
prywatnym.

Wojtek Siemaszko to doskonały przykład, 
że pasje mogą towarzyszyć nam przez 
całe życie i że nigdy nie jest za późno, by 
do nich wrócić lub odkryć nowe.

Wojtek Siemaszko 
Kierownik sprzedaży z pasją

Wojtek Siemaszko, kierownik sprzedaży 
rynków inwestycyjnych, to nie tylko 
doświadczony profesjonalista w swoim 
fachu, ale także człowiek pełen pasji. Jego 
zainteresowania rozciągają się na różne 
dziedziny, od aktywności fizycznej, przez 
kreatywne hobby, po głębokie 
zamiłowanie do historii i kolekcjonerstwa.

Rower – odkrywca nowych tras

Jedną z największych pasji Wojtka jest 
rower. Nie jest to jednak zwykła, 
rekreacyjna jazda – Wojtek preferuje 
amatorskie wyprawy rowerowe, które 
często prowadzą go w nieznane. 
Wyposażony w rower typu gravel, Wojtek 
wybiera mapę i wyrusza w drogę, 
odkrywając nowe, malownicze trasy. To 
właśnie kontakt z naturą oraz odkrywanie 
coraz to nowszych i ciekawszych zakątków 
sprawiają, że ta forma aktywności jest dla 
niego tak ekscytująca i odprężająca.

Klocki LEGO – powrót do 
dzieciństwa

Kolejną pasją Wojtka są klocki LEGO, które 
towarzyszyły mu już w dzieciństwie. 
Wówczas zbierał je z zapałem, jednak jak 
to bywa, z czasem odstawił swoją kolekcję 
na bok. Wszystko zmieniło się, gdy 
pewnego razu odwiedził Legoland ze 
swoim synem. Wycieczka ta przypomniała 
mu o dawnych zainteresowaniach, które 
szybko przerodziły się w pełnoprawną 
pasję. Dziś Wojtek może pochwalić się 
imponującą kolekcją modeli z serii Creator, 
którą systematycznie powiększa.
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Makrama
Sztuka zaplatania i moja pasja

Muzyka jako droga twórcza
Pasje głównej księgowej w firmie Cezar

W dynamicznym świecie finansów i 
zarządzania, profesjonaliści często 
posiadają pasje, które znacząco 
wykraczają poza ramy ich codziennych 
obowiązków. Tak jest w przypadku 
głównej księgowej w firmie Cezar 

Katarzyny Krajanowskiej , która mimo 
precyzyjnych wymagań swojego zawodu, 
znajduje czas na rozwijanie swojej 
wieloletniej pasji – muzyki. Ta harmonijna 
równowaga między karierą a twórczością 
artystyczną stanowi nie tylko źródło 

Makrama to wyjątkowa technika 
zaplatania sznurków, która nie wymaga 
użycia żadnych narzędzi – jedynie rąk. Ta 
forma rękodzieła, popularna już w 
starożytności, stała się moją pasją około 
pięciu lat temu, gdy podczas urlopu 
macierzyńskiego znalazłam chwilę, by 
oddać się kreatywnym zajęciom – mówi 
Kinga pracujaca w logistyce. Makrama 
stała się dla niej  sposobem na wypełnienie 
czasu oraz na odkrycie nowego hobby, 
które po dziś dzień daje jej ogrom 
satysfakcji.

W mojej pracy najbardziej cenię rzeczy 
praktyczne – od lampionów i ozdób 
choinkowych po organizery.  Makrama jest 
dla mnie czymś więcej niż tylko rzemiosłem 
– to mała odskocznia od codzienności, 
która pozwala mi się wyciszyć, wyłączyć 
natłok myśli i skupić na tworzeniu rzeczy 
pięknych i funkcjonalnych- opowiada 
Kinga. Wzory i techniki, które stosuję, są 
rezultatem wielu godzin samodzielnej 
nauki. Od początku jestem samoukiem, ale 
po zdobyciu pewnego doświadczenia 
zaczęłam organizować szkolenia, by 
dzielić się swoją pasją z innymi i zachęcać 
kolejne osoby do spróbowania swoich sił w 
tej dziedzinie.

Makrama to niezwykle wszechstronna 
technika, która pozwala na stworzenie 
niemal wszystkiego. Od prostych dekoracji 

na ścianę, przez biżuterię, torebki, 
dywany, aż po zasłony i inne większe 
projekty. Każdy może znaleźć w niej coś 
dla siebie, niezależnie od poziomu 
zaawansowania. Dla Kingi prawdziwym 
wyzwaniem i jednocześnie 
ukoronowaniem mojej twórczości był 
projekt ślubny – własnoręcznie wykonała 
dekorację na własne wesele, co było nie 
tylko wyjątkowym wyzwaniem, ale także 
wspaniałym, osobistym akcentem tego 
ważnego dnia.

Makrama to dla mnie coś więcej niż hobby. 
To sztuka, która daje radość, spokój i 
możliwość wyrażania siebie w wyjątkowy 
sposób - mówi Kinga.

Pasja jako źródło kreatywności i spełnienia
 Historia Dominiki i jej ręcznie robionych świec sojowych

W dzisiejszym zabieganym świecie, 
odnalezienie pasji, która przynosi radość i 
spełnienie, jest jak znalezienie bezpiecznej 
przystani. Taki właśnie świat stworzyła dla 
siebie Dominika, pracująca na co dzień w 
firmie Cezar, zajmująca się sprzedażą 
internetową. Po godzinach pracy jej życie 
nabiera innego tempa, gdy zanurza się w 
swojej wieloletniej pasji – wytwarzaniu 
świec sojowych. To małe domowe zajęcie 
przerodziło się z czasem w coś znacznie 
więcej niż tylko hobby.

Dominika zaczęła tworzyć świece kilka lat 
temu, początkowo wytwarzając proste 
modele z jednym zapachem, głównie dla 
rodziny i przyjaciół. Szybko jednak 
odkryła, że proces tworzenia świec oferuje 
wiele możliwości do eksperymentowania i 
rozwijania własnych umiejętności. Jak 
sama przyznaje, to właśnie możliwość 
wcielania się w różne role w procesie 
tworzenia świec tak bardzo ją fascynuje.

– W świeczkach kocham to, że mogę być 
projektantem zapachów, malarzem 
tworzącym woskowe wzory, chemikiem, 
który precyzyjnie dopasowuje temperaturę 
i składniki, a także projektantem, który dba 
o estetykę etykiet – opowiada Dominika z 
pasją w głosie.

Produkcja świec to sztuka, która wymaga 
precyzji i wiedzy. Jak tłumaczy Dominika, 
kluczowe są tutaj temperatura i proporcje. 
To właśnie dzięki nim świeca może 
spełniać swoje zadanie – nie tylko pięknie 
pachnieć, ale też bezpiecznie się palić. – 
Można poczuć się jak mały chemik – 
mówi z uśmiechem. – Jeśli do zbyt 
gorącego wosku dodasz olejek eteryczny, 
ten wyparuje, a zbyt zimny wosk sprawi, 
że świeca zacznie się rozwarstwiać. 
Ważne są też proporcje – za mało olejku i 
świeczka nie będzie pachnieć, za dużo – i 
może się zapalić.

Dominika szczególną uwagę przykłada do 
jakości swoich produktów. Jej świece 
powstają na bazie wosku sojowego, co 
sprawia, że są przyjazne dla zdrowia i 
środowiska. Wosk sojowy, w 
przeciwieństwie do parafinowego, nie 
wydziela toksyn podczas spalania, ma 
naturalny, mleczny kolor, a do tego spala 
się dłużej i dymi znacznie mniej. – Wybór 
wosku sojowego był dla mnie oczywisty – 
mówi Dominika. – To naturalny surowiec, 
który nie szkodzi nam, ani środowisku. 
Wytwarzanie świec w zgodzie z naturą to 
dla mnie priorytet.

Pasja Dominiki do świec ewoluowała z 
biegiem lat, pozwalając jej nie tylko na 
realizację artystycznych ambicji, ale także 
na wprowadzenie do codziennego życia 
elementu harmonii i spokoju. Tworzenie 
świec stało się dla niej sposobem na 
wyciszenie po intensywnym dniu pracy, a 
jednocześnie szansą na rozwijanie 
kreatywności i eksperymentowanie z 
nowymi zapachami, formami i etykietami.
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